



**FINANCIAL COOPERATIVE ASSOCIATION
OF INTERNATIONAL CIVIL SERVANTS**
Cooperative Society SA - R.C. N° B35566

**ASSOCIATION COOPÉRATIVE FINANCIÈRE
DES FONCTIONNAIRES INTERNATIONAUX**
Société coopérative SA - R.C. N° B35566

How to proceed with your AMFIE account?

Deposits

To deposit funds with AMFIE, you can:

- **Make a transfer** to an AMFIE account in the same currency as your transfer (see AMFIE accounts listed on the opposite page). Please ensure that the following information is clearly indicated on the transfer order:

Name of the account holder:	AMFIE
Bank:	Name + complete address
Account number:	See list on opposite page
Communication:	"for further credit to" + your name and AMFIE membership number

If AMFIE does not have a corresponding bank in the country from where you intend to make the deposit, please use one of the listed banks in Luxembourg.

- **Deposit a cheque** "Pay to the order of AMFIE" and send it to the Secretariat. Some cheques may be subject to fees. Please refer to our *Conditions and Prices*. Cheques from third parties are not accepted.

In accordance with anti-money laundering and terrorist financing regulations, AMFIE must ascertain the source of the funds before accepting them.

Value date for a deposit on savings account: T + 1 day

Withdrawals

To withdraw funds from AMFIE, please:

- Send us an instruction via our online banking service, AMFIE.NET.
- or
- Send us, duly completed and signed, the withdrawal form available on request or from our website: www.amfie.net. Fees charged by our partner banks are debited to members' current accounts. For withdrawals by bank transfers please include the full IBAN number and SWIFT/BIC code.

A withdrawal request has to be received before noon to ensure that it is processed on the same day, otherwise it will be handled the next business day.

Value date for a withdrawal from the savings account: T - 1 day

In order to maximize returns on the savings accounts, we would be grateful if you would inform the AMFIE Secretariat in advance (five business days minimum) when you intend to make a large withdrawal of funds from your account (> 50,000 EUR or equivalent in other currencies).

Comment opérer avec votre compte AMFIE ?

Dépôts

Pour déposer des fonds à l'AMFIE vous pouvez :

- **Effectuer un transfert** à destination d'un compte de l'AMFIE ouvert dans la devise du transfert (voir liste au verso). Assurez-vous que toutes les informations suivantes apparaissent clairement sur votre ordre de virement :

Nom du bénéficiaire :	AMFIE
Banque :	Nom + adresse complète
Numéro du compte :	Voir liste au verso
Communication :	«en faveur de» + votre nom et matricule AMFIE

Si l'AMFIE n'a pas de banque correspondante dans le pays depuis lequel vous voulez effectuer le transfert, il vous faut utiliser l'une de nos banques correspondantes à Luxembourg.

- **Déposer un chèque** "à l'ordre de l'AMFIE" et l'envoyer au Secrétariat. Certains chèques peuvent engendrer des frais. Merci de consulter nos *Conditions et Tarifs*. L'AMFIE n'accepte pas de chèque émis par un tiers.

Dans le cadre de la lutte contre le blanchiment de capitaux et contre le financement du terrorisme, l'AMFIE doit s'assurer de l'origine des fonds avant acceptation.

Date de valeur d'un dépôt sur le compte d'épargne : J + 1 jour

Retraits

Pour retirer des fonds à l'AMFIE, il faut :

- Nous envoyer une instruction via notre service bancaire en ligne, AMFIE.NET.
- ou
- Nous retourner, dûment complété et signé, le formulaire de retrait disponible sur demande au secrétariat ou sur notre site Internet : www.amfie.net. Les commissions prélevées par nos banques partenaires sont directement débitées des comptes courants de nos sociétaires. Pour les retraits par virement, veuillez préciser le numéro IBAN et le code SWIFT/BIC.

Un ordre de retrait doit être reçu avant midi pour garantir un traitement le jour même, sinon, l'ordre sera traité le prochain jour ouvrable.

Date de valeur d'un retrait du compte d'épargne : J - 1 jour

Afin d'obtenir les meilleurs rendements sur les placements rémunérant les comptes d'épargne nous vous serions reconnaissants de bien vouloir informer le secrétariat de l'AMFIE à l'avance (5 jours ouvrables minimum) lorsque vous retirez une somme importante depuis votre compte (> 50 000 EUR ou équivalent en autres devises).

Correspondent banks

Accounts you can use to transfer funds

Banques correspondantes

Banques où vous pouvez effectuer vos virements

Country Pays	Bank Banque	Currency Devise	AMFIE account number Numéro du compte de l'AMFIE	Swift/BIC code Code Swift/BIC
Austria Autriche	Bank Austria Agence V.I.C., A-1400 Vienna	EUR	AT33 1100 0093 7023 3000	BKAUATWW
Australia Australie	Commonwealth Bank of Australia 48 Martin Place Sydney NSW 2000	AUD	14632785 BSB number: 062000	CTBAAU2S
Belgium Belgique	ING Belgium S.A. Champ de Mars 23, B-1050 Brussels	EUR	BE69 3101 4150 2878	BBRUBEBB
Canada Canada	Toronto Dominion Bank Beaver Hall & Viger 525 Viger Ouest Suite 100 Montréal, P.Q., H2Z 0B2	USD CAD	0010-7302531 - Transit 41601-004 0010-5205809 - Transit 41601-004	TDOMCATMTL
France France	ING Bank France Immeuble Lumière 40 avenue des Terroirs de France F-75616 Paris, Cedex 12	EUR	FR76 3043 8000 0141 7790 3600 017	INGBFRPP
Germany Allemagne	ING-DiBa AG Hamburger Allee 1, D-60486 Frankfurt	EUR	DE36 5002 1000 0010 1388 08	INGBDEFF
Luxembourg Luxembourg	Banque Internationale à Luxembourg (B.I.L.) 69, route d'Esch, L-2953 Luxembourg	EUR USD CHF GBP CAD AUD	LU63 0023 1723 2326 7300 LU58 0023 1723 2329 9400 LU93 0023 1723 2325 9000 LU41 0023 1723 2327 0800 LU47 0023 1723 2327 6900 LU67 0023 1723 2326 4900	BILLULL
Luxembourg Luxembourg	ING Luxembourg S.A. 26, Place de la Gare L-1616 Luxembourg	EUR USD CHF GBP CAD AUD DKK	LU35 0141 6408 6620 0000 LU30 0141 4408 6620 3010 LU93 0141 2408 6620 3050 LU17 0141 8408 6620 3030 LU08 0141 5408 6620 3110 LU48 0141 2408 6620 3860 LU63 0141 3408 6620 3100	CELLULL
Netherlands Pays-Bas	ING BANK N.V. P.O. Box 23432, 1100 DX Amsterdam Location code DEA 03	EUR	NL55INGB0007735750	INGBNL2A
Spain Espagne	ING BANK N.V., Sucursal en España C/Genova, 27, 3rd floor 28004 Madrid	EUR	ES78 1465 9000 1700 0186 3912	BBRUESMX
Switzerland Suisse	ING 8, Avenue des Morgines 1213 Petit-Lancy Switzerland	CHF EUR	CH84 0838 7000 0010 80473 CH79 0838 7000 0011 80473	BBRUCHGT